
Protokół nr L /2014 
z obrad sesji L/2014 Rady Gminy Godkowo z dnia 12 listopada 2014 roku

w sali narad Urzędu Gminy w Godkowie

Ad pkt 1

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:00. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Jankowiak dokonała otwarcia sesji L/2014 Rady

Gminy Godkowo w dniu 12 listopada 2014 roku i  stwierdziła  prawomocność  obrad,  poniewaŜ

zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczyło 11 radnych – lista obecności w załączniku nr 9

do protokołu.

Ponadto w obradach udział wzięli: 

1. Wójt Gminy Godkowo – Janusz Ryszard Grzywalski

2. Skarbnik Gminy – BoŜena Maria Makuch

3. Kierownicy jednostek organizacyjnych

4. Radny Powiatowy – Eugeniusz Paluch

5. Kierownik GS Godkowo – Mirosław Basarab

6. Prezes Spółek Wodnych - Eugeniusz Drózd 

7. Delegat Izb Rolniczych – Bogdan Pomarański

6. Sołtysi 

– lista obecności w załączniku nr 10 do protokołu.

Ad pkt 2 

Odczytanie porządku obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Odczytanie porządku obrad.

3. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym.

4. Interpelacje i wnioski Radnych.

5. Zapytania mieszkańców gminy.

6. Podjęcie uchwały Nr L/245/2014 w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta przyjmowanej do

celów wymiaru podatku rolnego w gminie Godkowo na rok podatkowy 2015.

7.  Podjęcie  uchwały  Nr  L/246/2014  w  sprawie  określenia  stawek  podatku  od  nieruchomości



w gminie Godkowo na rok 2015.

8. Podjęcie uchwały Nr L/247/2014 w sprawie określenia podatku od środków transportowych w

gminie Godkowo na rok 2015 oraz zwolnień w podatku od środków transportowych.

9. Podjęcie uchwały Nr L/248/2014 w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Godkowo w

2015 roku z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie.

10. Podjęcie uchwały Nr L/249/2014 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego dla działki nr 1/13 w obrębie Grądki.

11. Podjęcie uchwały Nr L/250/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Godkowo na lata 2014-2017.

12. Podjęcie uchwały Nr L/251/2014 w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo na 2014 rok.

13. Podjęcie uchwały Nr L/252/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Godkowo.

14. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.

15. Przyjęcie protokołu z obrad  XLIX  sesji.

16. Zakończenie obrad.

 Przewodnicząca Rady Gminy  przywitała zebranych,  a następnie poddała głosowaniu

porządek obrad. Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad.

Ad pkt 3

Informacja Wójta Gminy z pracy  w okresie międzysesyjnym.

Pan Wójt  przypomniał, Ŝe dobiega końca obecna kadencja, w której sprawował funkcję

Wójta Gminy Godkowo. Wobec tego przedstawił sprawozdanie z działalności w latach 2010-2014:

„Szanowna Przewodnicząca Rady Gminy, wysoka Rado, wszyscy zebrani.

         W związku z dobiegającą końca kadencją, w czasie której sprawowałem funkcję Wójta Gminy

Godkowo przedstawiam Państwu sprawozdanie z działalności w latach 2010-2014 według stanu na

dzień 31 października 2014 roku. 

         Minione cztery lata to wytęŜony wysiłek w pozyskiwaniu środków jak równieŜ racjonalne

gospodarowanie  środkami  budŜetowymi  z  zachowaniem  na  bardzo  bezpiecznym  poziomie

wszystkich obowiązujących wskaźników budŜetowych. 

         Niniejsze  sprawozdanie  ma  na  celu  przybliŜenie  Państwu,  mieszkańcom  gminy  zakresu

merytorycznego oraz ilości pracy,  jaka została wykonana przeze mnie i  pracowników w czasie

ostatniej  kadencji,  a  tym  samym umoŜliwienie  dokonania  samodzielnej  oceny funkcjonowania

wójta w ostatniej kadencji. Nie jest ono jednak opisem zupełnym i wyczerpującym. Mam jednak

nadzieję, Ŝe sprawozdanie to pomoŜe Państwu stworzyć, dopełnić lub zweryfikować własny obraz

na ten temat. 



         Sprawowanie władzy na tym szczeblu wiąŜe się z podejmowaniem często trudnych decyzji.

Nie  zawsze  moŜliwe  jest  wydanie  takiego  rozstrzygnięcia,  które  zadowala  wszystkich.  Pragnę

jednak zapewnić,  Ŝe sprawując władzę  w naszej gminie starałem się  tak postępować,  aby moje

działania  były  zgodne  z  prawem.  PoniŜszy zarys  rozwoju  naszej  gminy w  mijającej  kadencji

stanowi niewątpliwy powód do tego, aby mieszkańcy czuli się zadowoleni. 

         Dochody budŜetu naszej gminy składają się w szczególności z podatków, subwencji i dotacji.

W latach 2010-2014 gmina sprzedała 71 działek, 6 lokali mieszkalnych dla najemców oraz środki

transportu: autobus, polonez i samochód straŜacki z OSP Skowrony. 

         NajwaŜniejszymi  z  wydatków  budŜetowych  były  zadania  inwestycyjne,   na  które

wydatkowana została znacząca kwota z budŜetu gminy, jednakŜe niektóre zadania zostały wsparte

środkami pozyskanymi. NajwaŜniejsze z wykonanych inwestycji w latach 2010-2014 były: 

1.     Budowa kanalizacji i oczyszczalni ścieków w miejscowości Godkowo – wartość zadania 

2.999.239 zł , dofinansowanie 1.780.428 zł,

2.     Wykonanie około 2 km   drogi gminnej GruŜajny – Skowrony za kwotę  1.015.412 zł -

 dofinansowanie  z Urzędu   Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w

wysokości 280.000 zł, 

3.     Zadania  zrealizowane  wspólnie  z  Powiatem  Elbląskim:  dofinansowanie  gminy  w

wysokości  300.000  zł  na  dokończenie  drogi  powiatowej  Godkowo  -  Ząbrowiec,

dofinansowanie  gminy  w  wysokości  35.000  zł  chodnika  w  Osieku,  dofinansowanie  w

wysokości 80.000 zł chodnika w Godkowie oraz koszt remontu chodnika w miejscowości

Podągi  w  kwocie  115.000  zł  gmina  otrzyma  kwotę  55.000  zł  z  Powiatu  na  realizacje

wspólnego zadania, 

4.     Dofinansowanie dla 46 osób do przydomowych oczyszczalni ścieków  na kwotę 90.000 zł,

oraz  wykonanie  oczyszczalni  w  budynkach  gminnych  w  miejscowościach:  Skowrony,

Łępno za kwotę 15.000 zł oraz we wsi Stojpy za kwotę 57.000 zł oraz przy świetlicach

wiejskich w miejscowościach Dobry i Szymbory za kwotę 8.000 zł, 

5.     Zakupiono 11 sztuk wiat przystankowych za kwotę 31.400 zł w miejscowościach: 2 sztuki

w Bielicy,  2  sztuki  w Godkowie,  2  sztuki  w Krykajnach,  w miejscowościach:  Grądki,

Olkowo, Piskajny, Burdajny, Swędkowo oraz remont przystanku w miejscowości Plajny za

kwotę 5.500 zł, 

6.     Zakup środków transportu: 

a)     samochód cięŜarowo-skrzyniowy Volkswagen – 23.000 zł,



b)     samochód  17  osobowy do  przewozu  osób  niepełnosprawnych  –  163.000  zł  –

dofinansowanie w kwocie 124.400 zł z Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, 

c)     sprzęt otrzymany za 1,00 zł ze Spółdzielni Kółek Rolniczych w Godkowie: ciągnik

ZETOR, pług do odśnieŜania, rozsiewacz nawozów, 

7.    Remont  budynku  Urzędu  Gminy:  elewacja,  dach,  pomieszczenia  w  Urzędzie  Gminy

kwocie – 71.000 zł 

8.    Remonty bieŜące  świetlic  wiejskich:  Burdajny,  Grądki,  Dobry,  Lesiska,  Osiek,  Podągi,

Ząbrowiec, Skowrony – koszt ogółem – 125.052 zł

9.    Remonty bieŜące lokali mieszkalnych: Łępno, Grądki w kwocie 45.346 zł  

10. Powstały place zabaw w miejscowościach:  Dobry,  Godkowo,  Grądki,  Nawty,  GruŜajny,

Kwitajny Wielkie, Plajny, Podągi, Skowrony – koszt ogółem 78.545 zł 

11. Altany zamontowano w miejscowościach: Swędkowo i Szymbory – 13.000 zł 

12. Zakupiono zamiatarki do miejscowości: Miłosna i Plajny – 14.000 zł 

13. Zakup bramy garaŜowej do Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Godkowie – 10.600 zł,

14. Zakup motopompy dla Ochotniczej StraŜy PoŜarnej w Dobrym – 20.200 zł, 

15. Zakup dwóch kontenerów na boisko w Godkowie słuŜące jako szatnie – 37.500 zł,

16. Utrzymanie  dróg gminnych wyniosło  ogółem w latach  2010-2014 -554.730 zł  w skład

których wchodziło: zimowe utrzymanie, zakup Ŝwiru, usługi koparką, zakup kruszywa

Ponadto na drogi gminne w zamian za uŜyczenie trzech działek dla firmy SKANSKA Gmina

otrzymała nieodpłatnie:

a) 1000 ton frezu asfaltowego, 

b) 83 m kwadratowe płytek chodnikowych, 

c) 166 m bieŜących obrzeŜy, 

d) 1500 m bieŜących korytek ściekowych,

e) 385 m kwadratowych płytek chodnikowych, 

f) 300 m kwadratowych kostki polbruk 

Ponadto gmina wykonała następujące dokumentacje na realizację zadań w następnych latach: 

1.     Dokumentacja na drogę GruŜajny- Skowrony – etapy III i IV, 

2.     Dokumentacja na zagospodarowanie przestrzeni publicznej w Godkowie ,,Zielony



amfiteatr”,

3.     Dokumentacja na drogę w miejscowości Piskajny, 

4.     Dokumentacja na budowę kanalizacji i oczyszczalni ścieków w miejscowości Grądki, 

5.     Dokumentacja na remont drogi gminnej w Godkowie,

6.     Dokumentacja projektowa na budowę wodociągu Osiek- Kolonia Osiek.  

         Nasza gmina realizuje gospodarkę odpadami wspólnie w związku międzygminnym razem z

18  innymi  gminami,  realizowane  zadania  polegają  na:  gospodarce  odpadami,  w  tym

unieszkodliwianie  odpadów  komunalnych,  budowie  i  eksploatacji  Zakładu  Unieszkodliwiania

Odpadów Komunalnych w Rudnie,  organizacji  systemu logistycznego zbiórki  odpadów. Gmina

jako  uczestnik  związku  uiszcza  roczną  składkę  w  wysokości  3.700  zł,  która  liczona  jest  od

mieszkańca gminy. Procentowy udział gminy w inwestycji wynosi  1,14%. Selektywna zbiórka na

terenie  naszej  gminy  odbywa  się  we  wszystkich  sołectwach.  Miejscowości  wyposaŜone  są  w

pojemniki do selektywnej zbiórki: tworzywa sztuczne i szkoło. 

         W 2012 roku gmina podjęła program usuwania i unieszkodliwiania wyrobów zawierających

azbest. Wszyscy mieszkańcy mają moŜliwość skorzystania z dofinansowania na usunięcie azbestu,

dofinansowaniu  podlega  85  procent  kosztów  związanych  z  demontaŜem,  transportem  oraz

utylizacja  na  składowisku.  Pragnę  przypomnieć,  Ŝe  do  2032  roku  zgodnie  z  obowiązującymi

przepisami  azbest  musi  zniknąć  z  budynków  całej  Polski.  W  roku  2013  dofinansowanie  z

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej otrzymano dofinansowanie

w kwocie 15.000 zł natomiast w roku 2014 - 3.700 zł. 

         Ustawa z dnia 21 sierpnia 1997 roku o ochronie zwierząt  nałoŜyła na gminy opiekę  nad

bezdomnymi zwierzętami. W tym celu gmina zapłaciła 37.000 zł, i podpisała umowę na 10 lat z

Przedsiębiorstwem Oczyszczania w Morągu schronisko dla zwierząt  w ZboŜnym,  gdzie  gmina

posiada trzy boksy w których moŜe przybywać 6 sztuk bezdomnych zwierząt. Za pobyt jednego psa

w schronisku gmina ponosi dzienny koszt 9,84 zł. 

         W okresie 2010-2014 gmina otrzymała środki unijne. W gminie były realizowane projekty: 

1. Od 2009 roku do roku 2014 realizowany był projekt ,,Czas na aktywność w gminie Godkowo”

przez  Gminny  Ośrodek  Pomocy  Społecznej  w  Godkowie,  na  który  Gmina  otrzymała

dofinansowanie w wysokości 631.000 zł natomiast koszty własne stanowiły kwotę 78.000 zł, 

2.  Projekt  ,,Zmieniamy się  na  lepsze”  realizowany przez  Szkołę  Podstawową  w  Godkowie  w

kwocie 75.000 zł bez udziału gminy, 

3.  Projekt  ,,  Indywidualizacja  procesu  nauczania  i  wychowania  uczniów  klas  I  –  III  szkół



podstawowych Gminy Godkowo” realizowany przez Szkoły : Bielica i Godkowo w kwocie 59.951

zł bez udziału gminy, 

4.  Projekt  ,,  Przeciwdziałanie  wykluczeniu  cyfrowemu w Gminie  w Godkowie”  w  wysokości

1.185.000 zł bez udziału gminy termin zakończenia sierpień 2015 rok. 

Mieszkańcy  gminy  wielokrotnie  interweniowali  w  zakresie  jakości  i  ilości  wody  w  sieci

wodociągowej. W okresie czterech lat Zakład Usług Komunalnych w Godkowie otrzymał dotacje z

gminy i wykonał między innymi: 

1.     Wymiana  sieci  azbestowo-cementowej  wraz  z  przyłączami  na  nowe  z  PCV we  wsi

Ząbrowiec – 50.000 zł, 

2.     Budowa sieci wodociągowej z przyłączami kolonia Szymbory-Burdajny w kwocie 127.380

zł. 

WaŜna dla rozwoju gminy była reforma oświaty, której przeprowadzenie wcale do łatwych nie

naleŜało.  Szkoła  Podstawowa  w  Bielicy  została  przekazana w  uŜyczenie  dla  Stowarzyszenia

Przyjaciół Szkół Katolickich z Częstochowy. W obecnej chwili do szkoły uczęszcza 53 uczniów do

klas I-VI oraz 33 dzieci do oddziału przedszkolnego. 

W okresie tej kadencji gmina nie zaciągała Ŝadnych kredytów. W roku 2010 została zaciągnięta

poŜyczka w kwocie 714.072 zł w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska w Olsztynie na

budowę kanalizacji i oczyszczalni ścieków w miejscowości Godkowo. Saldo do spłaty poŜyczki

wynosi 245.240 zł. 

 Kończąc  niniejsze  sprawozdanie  pragnę  wyrazić  wdzięczność  radnym  Gminy  Godkowo,

pracownikom  Urzędu  Gminy  i  gminnych  jednostek  organizacyjnych,  sołtysom,  straŜakom,

przedstawicielom wielu  instytucji,  a  przede  wszystkim  mieszkańcom gminy za  ostatnie  4  lata

współpracy. Bez państwa Ŝyczliwości oraz bez wsparcia przedstawicieli instytucji wojewódzkich i

powiatowych trudno byłoby osiągnąć to wszystko, co szczęśliwie stało się udziałem naszej gminy.

Dziękuje bardzo.”

 Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała Panu Wójtowi za wypowiedź.

Ad pkt 4

              Interpelacje i wnioski Radnych.

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos.

Radni nie zgłosili interpelacji i wniosków.

Ad pkt 5

               Zapytania mieszkańców gminy.

Sołtys  z  Ząbrowca  Pani  Monika  Ptaszkiewicz  zapytała  Pana  Wójta  o  zebranie  w



Ząbrowcu, czy było to zebranie wiejskie, czy wynajęcie prywatne świetlicy, gdyŜ  nie otrzymała

Ŝadnego  pisma,  które  mogłaby  wywiesić  do  wiadomości  mieszkańców.  Poza  tym  mieszkańcy

kolonii  Ząbrowca  chcieliby  znać  ostateczną  decyzję,  czy  zostanie  im  doprowadzona  woda.

Powiedziała takŜe, Ŝe miał być zakupiony agregat prądotwórczy na przepompownię. Zwróciła się z

pytaniem czy zostało ogłoszone zapytanie ofertowe w tej sprawie i czy zostanie zakupiony agregat.

Sołtys z Osieka Pani Urszula Maj poprosiła o udostępnienie autobusu w niedzielę tj.

16.11.2014 r., by dowieźć mieszkańców na wybory do Bielicy. Podała przybliŜony czas wyjazdu na

godz. 10:45.

Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, Ŝe zostanie to zapisane w protokole, a później

Pan Wójt się do tego odniesie.

Delegat Izb Rolniczych Pan Bogdan Pomarański powiedział, Ŝe chciałby sfinalizować

kwestię, którą rozpoczął na jednej z poprzednich z sesji, a mianowicie zapytał się Pana Wójta, ile

SKANSKA otrzymała za zasypanie zbiornika przeciwpoŜarowego w Osieku. Powiedział, Ŝe jego

zdaniem było to bezsensowne działanie, gdyŜ był to zbiornik o wymiarach 10 m x 10 m i znajdował

się  w nim wtedy 1 m wody, co mogłoby starczyć  na zatankowanie 10 samochodów. Poza tym

dojazd do basenu był z kaŜdej strony, a SKANSKA przy tym zasypywaniu zniszczyła asfalt koło

przystanku. Pan Pomarański uwaŜa, Ŝe powinni to naprawić. 

Sołtys ze Stojp Pan Bogdan Chojecki powiedział, Ŝe ma nadzieję, iŜ do końca kadencji

Pan  Wójt  udostępni  swoje  sprawozdanie,  które  przedstawił  na  sesji, poniewaŜ  jest  ciekawe

i chciałby je mieć na zebraniu wiejskim, bo nie wszyscy uczestniczą w sesji. Poza tym podziękował

Panu Wójtowi za to, co do tej pory zrobił.

Sołtys z Plajn Pani Barbara Zadworna podziękowała Panu Wójtowi za duŜy wpływ na

poprawę wyglądu miejscowości Plajny. Stwierdziła, Ŝe za kadencji Pana Wójta Plajny zyskały duŜo

lepszy wygląd niŜ był do tej pory.

Przewodnicząca Rady Gminy dodała przy tym, Ŝe nie jest to pierwsza miejscowość, bo

podziękowały równieŜ Burdajny Panu Wójtowi, za duŜy wkład pracy na rzecz miejscowości.

Sołtys z Podąg Pan Ryszard Łukaszuk powiedział, Ŝe ma Ŝal do Pana Wójta o to, Ŝe na

zebraniu  w  Podagach  w  sprawie  Internetu  powiedział, Ŝe  mieszkańcy  Podąg  cofają  się  i  nie

pozwalają  zamontować  anteny na dachu.  Pan sołtys  powiedział,  Ŝe antena  jest  duŜa,  wymaga

wiercenia i nie nadaje się na dach. Powiedział, Ŝe teraz wykonawcy stawiają antenę na kotłowni

Pana Jaroszewicza i sami mają wątpliwości czy to będzie działać. Dlatego nie rozumie dlaczego

Pan Wójt powiedział na tym zebraniu, Ŝe mieszkańcy Podąg nie dojrzeli i cofają się, co jest dla nich

obraźliwe, poniewaŜ nikt w dzisiejszym wieku nie powinien uŜywać takich słów.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  podziękowała  mieszkańcom  i  oddała  głos  Radnemu

Powiatu Panu Eugeniuszowi Paluch.



Pan Eugeniusz Paluch powiedział, Ŝe dobiega końca zarówno kadencja Rady Gminy, jak

i Rady Powiatu, dlatego podziękował za współpracę z Radą Gminy oraz z Panem Wójtem. Uznał, iŜ

współpraca ta na początku moŜe nie była wzorcowa,  ale z upływem czasu była coraz lepsza  

i rezultaty tej współpracy widać w postaci dróg i innych obiektów. Powiedział, Ŝe ma nadzieję, Ŝe

współpraca  będzie  nadal,  a  kandydatom  w  wyborach  samorządowych  Ŝyczył  sukcesów  

i zrealizowania marzeń wyborczych. 

Przewodnicząca Rady Gminy podziękowała za wypowiedź. 

Powiedziała,  Ŝe  projekty  uchwał,  które  zostaną  poddane  pod  głosowanie,  zostały  omówione

podczas wspólnego posiedzenia komisji.

Ad pkt 6 

       Podjęcie  uchwały  Nr  L/245/2014  w  sprawie  obniŜenia  średniej  ceny  skupu  Ŝyta

przyjmowanej  do celów wymiaru podatku rolnego w gminie Godkowo na rok podatkowy

2015.

Przewodnicząca  Rady  Gminy poprosiła  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  Pana

Konrada Dyl o odczytanie projektów uchwał.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt  uchwały,  następnie projekt  został

poddany głosowaniu, w którym udział wzięło 11 radnych

• głosowało – 11 radnych,

• głosów „za” -  11,

• wstrzymało się – 0.

Projekt został przyjęty  11 głosami „za” - jako:

Uchwała Nr L/245/2014 w sprawie obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta przyjmowanej do celów

wymiaru podatku rolnego w gminie Godkowo na rok podatkowy 2015 - stanowiąca załącznik

nr 1 do protokołu.

Ad pkt 7 

         Podjęcie uchwały Nr L/246/2014 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości

w gminie Godkowo na rok 2015.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały.  Następnie projekt został

poddany głosowaniu, w którym udział wzięło 11 radnych

• głosowało – 11 radnych,

• głosów „za” -  11,

• wstrzymało się – 0.

Projekt został przyjęty  11 głosami „za” - jako:

Uchwała Nr L/246/2014 w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości w gminie

Godkowo na rok 2015 - stanowiąca załącznik nr 2 do protokołu.



Ad pkt 8 

     Podjęcie  uchwały  Nr  L/247/2014  w  sprawie  określenia  podatku  od  środków

transportowych  w  gminie  Godkowo  na  rok  2015  oraz  zwolnień  w  podatku  od  środków

transportowych.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał  projekt  uchwały,  następnie projekt  został

poddany głosowaniu, w którym udział wzięło 11 radnych

• głosowało – 11 radnych,

• głosów „za” -  11,

• wstrzymało się – 0.

Projekt został przyjęty  11 głosami „za” - jako:

Uchwała  Nr  L/247/2014 w sprawie określenia podatku od środków transportowych w gminie

Godkowo na rok 2015 oraz zwolnień  w podatku od środków transportowych  -  stanowiąca

załącznik nr 3 do protokołu.

Przewodnicząca  Rady  Gminy  podziękowała  Wiceprzewodniczącemu  za  odczytanie

projektów uchwał.

Ad pkt 9 

          Podjęcie uchwały Nr L/248/2014 w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy

Godkowo w 2015 roku z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, wymienionymi w art. 3

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały. 

Następnie projekt został poddany głosowaniu, w którym udział wzięło 11 radnych

• głosowało – 11 radnych,

• głosów „za” -  11,

• wstrzymało się – 0.

Projekt został przyjęty  11 głosami „za” - jako:

Uchwała  Nr L/248/2014 w sprawie przyjęcia programu współpracy Gminy Godkowo w 2015

roku z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z

dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności poŜytku publicznego i  o wolontariacie - stanowiąca

załącznik nr 4 do protokołu.

Ad pkt 10 

     Podjęcie  uchwały  Nr  L/249/2014  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu

zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 1/13 w obrębie Grądki.

Przewodnicząca  Rady  Gminy odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt  został

poddany głosowaniu, w którym udział wzięło 11 radnych

• głosowało – 11 radnych,



• głosów „za” -  11,

• wstrzymało się – 0.

Projekt został przyjęty 11 głosami „za” - jako:

Uchwała  Nr  L/249/2014  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania

przestrzennego dla działki nr 1/13 w obrębie Grądki   - stanowiąca załącznik nr 5 do protokołu.

Ad pkt 11

              Podjęcie uchwały Nr L/250/2014 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Godkowo na lata 2014-2017.

Przewodnicząca  Rady  Gminy odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt  został

poddany głosowaniu, w którym udział wzięło 11 radnych

• głosowało – 11 radnych,

• głosów „za” -  11,

• wstrzymało się – 0.

Projekt został przyjęty  11 głosami „za” - jako:

Uchwała  Nr  L/250/2014  w  sprawie  zmiany  Wieloletniej Prognozy  Finansowej  Gminy

Godkowo na lata 2014-2017  - stanowiąca załącznik nr 6 do protokołu.

Ad pkt 12

             Podjęcie uchwały Nr L/251/2014 w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo na 2014

rok.

Przewodnicząca  Rady  Gminy odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt  został

poddany głosowaniu, w którym udział wzięło 11 radnych

• głosowało – 11 radnych,

• głosów „za” -  11,

• wstrzymało się – 0.

Projekt został przyjęty  11 głosami „za” - jako:

Uchwała  Nr L/251/2014 w sprawie zmiany budŜetu gminy Godkowo na 2014 rok - stanowiąca

załącznik nr 7 do protokołu.

Ad pkt 13 

        Podjęcie uchwały Nr L/252/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi  na Wójta  Gminy

Godkowo.

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała skargę na Wójta Gminy Godkowo – stanowiącą

załącznik  nr  11  do  protokołu.  Poinformowała,  Ŝe  skarga  była  szczegółowo  rozpatrywana  na

wspólnym posiedzeniu komisji. W sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta musi być podjęta uchwała

Rady Gminy. Zapytała Pana Wójta czy chciałby coś wyjaśnić w tym temacie.

Pan Wójt powiedział, Ŝe jest mu przykro, poniewaŜ skargę złoŜył Delegat Izb Rolniczych,



który jest  bardzo kompetentną  osobą,  powinien pomagać  innym rolnikom i  znać  przepisy.  Pan

Drózd, nie wiedział,  Ŝe w mieszkaniu, które chciał  kupić  są  zameldowane inne osoby. Dlatego

Gmina nie mogła sprzedać  tego mieszkania w drodze bezprzetargowej i  tylko Panu Drózdowi.

Osoby,  które  są  zameldowane  w  tym  mieszkaniu  mają  takie  samo  prawo  do  nabycia  części

mieszkania. Pan Drózd dopiero po fakcie wystąpił z wnioskiem o wymeldowanie tych osób. Jedna z

nich odbywa karę  więzienia i nie moŜe zostać wymeldowana, poniewaŜ  ma prawo tam wrócić.

Pozostałe osoby mieszkają w Młynarach, ale nadal są zameldowane pod tym adresem. Teraz będzie

ogłoszony  przetarg  nieograniczony  na  sprzedaŜ.  Pan  Wójt  dodał  na  koniec,  Ŝe  Gmina   musi

postępować zgodnie z przepisami. 

Przewodnicząca Rady Gminy zapytała czy ktoś ma pytania odnośnie tej sprawy. Nikt nie

zgłosił uwag, wobec tego Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały.

Następnie projekt został poddany głosowaniu, w którym udział wzięło 11 radnych

• głosowało – 11 radnych,

• głosów „za” -  10,

• wstrzymało się – 1.

Projekt został przyjęty  10 głosami „za” - jako:

Uchwała  Nr  L/252/2014  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi na  Wójta  Gminy  Godkowo -

stanowiąca załącznik nr 8 do protokołu.

Ad pkt 14

             Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.

Pan Wójt przed udzieleniem odpowiedzi na interpelacje i wnioski mieszkańców, odczytał

słowa PapieŜa Jana Pawła II: „Człowiek jest wielki nie przez to, co posiada, lecz przez to kim jest,

nie przez to co ma, lecz przez to, czym się dzieli z innymi.”

Następnie przeszedł do odpowiedzi na pytania i wnioski:

 W  odpowiedzi  na  pytania  Pani  Moniki  Ptaszkiewicz  Pan  Wójt  wyjaśnił,  iŜ  kaŜdy  

z komitetów wyborczych robi spotkania z mieszkańcami. W dniu zebrania bierze urlop. Poza tym

wszystkim udostępniono równe prawa do korzystania ze świetlicy, a to w jaki sposób informuje

mieszkańców, to jego sprawa prywatna. Nie jest to forma jakiegoś  rozliczenia,  tylko spotkanie

Wójta ze społeczeństwem.

Odnośnie  wodociągu  na  kolonii  w  Ząbrowcu,  Pan  Wójt  powiedział,  Ŝe  sprawa  toczy  się  od

dłuŜszego  czasu,  nie  jest  jeszcze  załatwiona,  bo  w  zasadzie  nie  wiadomo  z  kim  rozmawiać.

Wiadomo jest, Ŝe jedna osoba z kolonii Ząbrowiec dokona przyłączenia się, a pozostałe osoby nie

mają środków na przyłączenie. Przedstawił przykład przyłączenia wodociągu u Pani mieszkającej

na kolonii Burdajny, która  zapłaciła za wszystkie urządzenia, natomiast Gmina pomogła podłączyć

jej ten wodociąg. 



 Zapytał Kierownika ZUK Pana Piotra Matwieja, w ile dni udało się zrobić przyłączenie.

Kierownik ZUK odpowiedział, Ŝe w ciągu 4 dni dokonano przyłączenie.

Pan Wójt  stwierdził,  Ŝe obecnie zmienia się  myślenie na temat doprowadzenia wodociągów do

kolonii, a mianowicie część gmin, aby obniŜyć koszty, zdecydowała się na kopanie studni. Okazało

się to dobrym i duŜo tańszym rozwiązaniem. Kopie się od 12 do 30 m, koszt wykopania 1 m to ok.

200 zł, a całość montaŜu to koszt ok. 10.000-12.000 zł. Naszą Gminę moŜe to kosztować więcej ze

względu na konieczność opracowania mapy do celów projektowych, ale nawet jeśli kosztowałoby

to 20 tys. zł, gdzie wykonanie sieci wodociągowej to koszt ponad 200 tys. zł, to jest rozwiązanie

duŜo tańsze. Na kolonii Osiek Pan złoŜył oświadczenie, Ŝe chce doprowadzić wodę, ale tylko dla

celów gospodarczych, a nie chce prowadzić wody do domu. Dlatego Gmina zastanawia się w jaki

sposób  to  zrobić.  Tak  samo  jest  w  przypadku  Ząbrowca,  czy  warto  ciągnąć  wodociąg  do

mieszkańców kolonii, czy wykopać studnię, której koszt jest duŜo mniejszy. Pan Wójt dodał, Ŝe na

kolonii Ząbrowiec juŜ dawno wodociąg byłby doprowadzony, ale mieszkańcy sami nie chcieli, gdyŜ

mieli  studnie.  Teraz  chcą,  gdy  brakuje  wody.  Pan  Wójt  powiedział,  Ŝe  rozmawiał  z  Panami

zainteresowanym sprawą, ale nie mają pieniędzy na udział w kosztach.

 W odpowiedzi  na wniosek Pani Urszuli  Maj  Pan Wójt  powiedział,  Ŝe dojazd zostanie

zapewniony. Poprosił sołtysów o zgłaszanie się, jeŜeli ich miejscowości mają taką potrzebę. Pan

Wójt powiedział, Ŝe do tej pory zgłosiły się Grądki i GruŜajny i wyjazd jest tam planowany o godz.

10:00, teraz Osiek, który chciałby autobus o godz. 10:45, Kwitajny Wielkie. Te miejscowości, które

zgłoszą taką potrzebę, będą miały zapewnione autobusy.

 W odpowiedzi na pytanie Pana Bogdana Pomarańskiego Pan Wójt powiedział, Ŝeby Pan

Pomarański zapoznał się z dokumentami z zebrań w Osieku, poniewaŜ o zasypaniu zdecydowali

mieszkańcy, a nie Wójt. Był to basen rozbity, wymagający modernizacji, której koszty byłyby duŜe.

Powiedział, Ŝe SKANSKA wykonała Gminie zasyp 3 tzw. wielkich po Ŝwirowych terenów. Gdyby

Gmina musiała dokonywać tego sama, to kosztowałoby to bardzo duŜo. Natomiast SKANSKA w

ramach współpracy zrobiła to za darmo. Poza tym zrobiła to bardzo dobrze, bo zasypali i zasieli

trawę. Pan Wójt powiedział, Ŝe nie rozumie pretensji niektórych ludzi. Przyznał natomiast rację, Ŝe

asfalt w Osieku przy przystanku rzeczywiście SKANSKA zniszczyła, ale do końca roku naprawi

zniszczenia.

Pan Wójt podziękował  Pani  Barbarze Zadwornej  za docenienie jego pracy,  poniewaŜ

poświęcił duŜo czasu i wysiłku, Ŝeby polepszyć wygląd Gminy. Powiedział, Ŝe w tym roku Gmina

dokonała inwestycji na ponad 1.000.000 zł. 

Nadmienił, Ŝe gdy obejmował funkcję Wójta w budŜecie było 0 zł na inwestycje, a jeśli ktoś w to

nie wierzy, moŜe sprawdzić dokumenty.

Dodał, Ŝe Gmina ma zapas materiału, by remontować drogi jeszcze przez 2 lata oraz moŜe opalać



wszystkie jednostki, bo tak zostało zagospodarowane drzewo.

Pan Wójt przeprosił  za to,  co powiedział na zebraniu w Podągach. Nie miał  zamiaru

nikogo obrazić.

Powiedział równieŜ, Ŝe Państwo wydało kwotę ponad 1.000.000 zł na zakup komputerów i dostawę

Internetu,  który jest  teraz instalowany w ramach projektu,  o czym wiedzieli  wszyscy.  Ponadto

kaŜdy będzie mógł się podłączyć, poniewaŜ w gminie zostały połoŜone światłowody, m.in. dzięki

Wicemarszałkowi  Wróblewskiemu.  Pan Wójt  dodał,  Ŝe zastanawia  się  jednak,  czy ktoś  będzie

chciał płacić za ten internet.

Na koniec Pan Wójt podziękował wszystkim za współpracę. 

Ad pkt 15

              Przyjęcie protokołu z obrad  XLIX  sesji.

Protokół z obrad  XLIX  sesji został przekazany do wglądu. Radni nie wnieśli uwag do

protokołu.

Protokół został przyjęty jednogłośnie – 11  głosami „za”.

Ad pkt 16

  Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 12:30 dokonano zamknięcia obrad

sesji  L /2014 Rady Gminy Godkowo.

Protokołowała:   Przewodnicząca Rady Gminy Godkowo

Magdalena Stocka            Ela Krystyna Jankowiak


